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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2020/21:3097 En höjning av jaktkortsavgiften 

Regeringen har föreslagit att avgiften för jaktkort ska höjas från 300 kronor till 
400 kronor per år.

Dagens avgift på 300 kronor, för att få jaga på sina egna jaktmarker, är 
redan tillräckligt hög och borde självklart inte höjas. 

Jag vill ställa följande fråga till statsrådet Jennie Nilsson:

Vad är anledningen till att regeringen tänker höja jaktkortsavgiften från 300 till 
400 kronor per år?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-06-03
Besvaras senast
2021-06-09 kl. 12.00


